
Protokół nr XLV/2024 

z obrad XLV Sesji Rady Powiatu w Radziejowie 

w dniu 24 kwietnia 2024 r. 

 

XLV sesję Rady Powiatu w Radziejowie VI kadencji otworzyła P. Sylwia Kubiak 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Radziejowie (o godz.10.20 ), witając Radnych i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji udział bierze 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania uchwał i prowadzenia obrad. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

P. Przewodnicząca przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. P. Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem porządku obrad .  

Porządek obrad XLV sesji  po zmianie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (13 głosami ZA) przyjęła 

porządek obrad XLV sesji Rady Powiatu.  

Pani Przewodnicząca przystąpiła do przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady 

Powiatu, informując, że do rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie zgłoszono żadnych wniosków do 

protokołu.            

Radny Wiesław Bogdański opuścił posiedzenie sesji.                                                                     

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIV sesji Rady 

Powiatu.  

Rada Powiatu w drodze głosowania jawnego imiennego (13 głosami ZA) przyjęła 

protokół z XLIV sesji Rady Powiatu.  

 

 2. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu między sesjami. 



Pan Starosta Jarosław Kołtuniak przedstawił sprawozdanie: 

Zarząd Powiatu spotkał się 31 stycznia 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem, na okres pięciu 

lat lokalu biurowego znajdującego się na III piętrze (lokal 302) w budynku przy ul. 

Kościuszki 20/22 w Radziejowie, w drodze I przetargu ustnego nieograniczonego. 

(Dotychczasowa umowa najmu z firmą Geoklas wygasa 31.07.2024 r. Zarząd wyraził 

zgodę na wynajem lokalu na okres 5 lat. Cena wywoławcza 400 zł netto.) 

2. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie sporządzania sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Radziejowski w 2023 roku. 

3. Zarząd Powiatu zapoznał się z petycją dotyczącą remontu nawierzchni drogi 

Krzywosądz – Sęczkowo. ( petycja została przekazana do komisji skarg , wniosków i 

petycji. Na dzisiejszej sesji zostanie podjęta uchwała w tej sprawie). 

 

Zarząd Powiatu spotkał się 12 lutego 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami: 

1. Zarząd Powiatu omówił sprawy dotyczące Zespołu Szkół Mechanicznych w 

Radziejowie. 

2. Zarząd Powiatu spotkał się 27 lutego 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami: 

3. Zarząd Powiatu wydał pozytywne opinie w sprawie zaliczenia dróg w gminie Dobre 

do kategorii dróg gminnych oraz przebiegu drogi gminnej. 

4. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na pozyskanie dofinansowania w konkursie pn. 

„Strzelnica w powiecie 2024”. (Dyrektor ZSM w Radziejowie zwrócił się z prośbą o 

wyrażenie zgody na pozyskanie dofinansowania w Konkursie Ministra Obrony 

narodowej pn. „Strzelnica w powiecie 2024” na realizację zadań związanych z 

utworzeniem wirtualnej strzelnicy umożliwiającej prowadzenie zorganizowanego 

szkolenia strzeleckiego. Na realizację zadania można uzyskać maksymalnie kwotę 

dofinansowania w wysokości 200 tyś. zł. Wymagany jest wkład finansowy jednostki 

samorządowej w wysokości 20% całkowitego kosztu realizacji zadania.) 

5. Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą podpisanych umów przez SPZOZ w   

Radziejowie. (najem 4 nieruchomości garażowych. Umowy zostały zawarte na okres 



od 04.03.2024 r. do 03.03.2027 r. Miesięczny czynsz najmu wynosi 180 zł netto. 

Podpisano umowy na najem lokalu użytkowego na prowadzenie salonu optycznego 

na okres od 04.03.2024 do 03.03.2027. Miesięczny czynsz najmu wynosi 2 000 zł 

netto.  

Kolejna umowa została podpisana z PH Gastromax na wydzierżawienie miejsca 

użytkowego o powierzchni 4m², znajdującego się w części ciągu komunikacyjnego 

budynku szpitala. Umowa została zawarta na okres od 04.03.2024 do 03.03.2027. 

Miesięczny czynsz najmu wynosi 2 000 zł netto. 

6. Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą zmian w pracy aptek.                                                                                                                                                 

Od 1 stycznia obowiązują nowe zasady dyżurów aptecznych. Zmiany wprowadziła 

nowelizacja ustawy refundacyjnej, która zmodyfikowała art. 94 Prawa 

farmaceutycznego. Po zmianie przepisów powiat jest odpowiedzialny za wskazanie 

apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów tylko w porze nocnej lub dyżurów w 

dni wolne od pracy. Zarząd dokonał analizy potrzeb mieszkańców powiatu i 

stwierdził, że praca apteki do 21.30 nie gwarantuje zaspokojenia potrzeb 

mieszkańców w zakresie dostęp do apteki i należy wyznaczyć dyżur od godziny 21 do 

23. Tylko jedna apteka z Piotrkowa wyraziła chęć pełnienia kilu dyżurów w miesiącu.) 

7. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Radziejowskiego 

w 2024 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące 

działalność pożytku publicznego. (W budżecie Powiatu Radziejowskiego na rok 2024 

zostały  zaplanowane środki finansowe w wysokości 30 000,00) 

8. Zarząd Powiatu podjął decyzję dotyczącą wygaśnięcia trwałego zarządu. (W związku z 

planowaną inwestycją budowy farmy fotowoltaicznej na potrzeby krytej pływalni) 

9. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

10. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości 

informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Radziejowskiego za II kwartał 2023 roku. 

11. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatrudnienia Dyrektora Zakładu 

Aktywności Zawodowej  w Radziejowie. 

 



Zarząd Powiatu spotkał się 29 marca 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami: 

1. Zarząd Powiatu wydał pozytywne opinie w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej nr 3280P ul. Działki i ul. Kliny w miejscowości Ślesin.  

2. Zarząd Powiatu wydał pozytywną opinię dokumentacji projektowej dla zadania 

pn.”Rozbudowa drogi powiatowej nr 2834C Piotrków Kujawski-Przewóz polegająca 

na budowie ścieżki Pieszo-rowerowej” 

3. Zarząd Powiatu wydał upoważnienie Kierownikowi PCPR do programu ‘Aktywny 

samorząd”. 

4. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy Domu 

Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim na wynajęcie na okres pięciu lat w trybie 

I przetargu ustnego nieograniczonego budynków gospodarczych. (wiata o pow. 116 

m2, stodoła o pow. 106 m2)  

5. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

opiniowania ofert złożonych w otwartych konkursach ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Radziejowskiego przewidzianych w roku 2024. (W skład Komisji 

wchodzą: Piasecki przewodniczący komisji; Chłodzińska; Tomczak ,Patyk, 

Rozpendowski) 

6. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 

wykonania budżetu Powiatu Radziejowskiego za 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu radziejowskiego za 2023-2028 wraz z informacją o stanie mienia 

Powiatu.  

7. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 

wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Radziejowie za 2023 rok. 

8. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Zarząd Powiatu spotkał się 16 kwietnia 2024 r. i zajmował się następującymi sprawami: 

1. Zarząd przyjął materiały na sesję.  

2. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udział w naborze wniosków o udzielenie wsparcia 

zwrotnego w postaci pożyczki z możliwym częściowym umorzeniem kapitału na 



realizację inwestycji w ramach Programu modernizacji podmiotów leczniczych z 

terenu województwa kujawsko- pomorskiego. 

3. Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zaopiniowanie projektu realizacji kierunku 

kształcenia- technik architektury krajobrazu. 

4. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

 

 Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy 

sesjami. 

3. Zapytania i uwagi. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

4. Sprawozdanie Przewodniczących z prac komisji. 

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że komisja 

omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji oraz uchwały dotyczące dzisiejszej sesji w 

ramach kompetencji komisji. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że komisja omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji oraz wszystkie 

uchwały dotyczące dzisiejszej sesji w ramach kompetencji komisji. 

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że komisja omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji, 

oraz zaopiniowała uchwały dotyczące dzisiejszej sesji wynikające z kompetencji komisji.  

P. Leszek Rosół podziękował wszystkim radnym, pracownikom za owocną współpracę VI 

kadencji życząc dalszej owocnej pracy w nowej kadencji. 



P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, 

że komisja omówiła tematy wynikające z planu pracy komisji, oraz zaopiniowała uchwały 

dotyczące dzisiejszej sesji wynikające z kompetencji komisji. 

P. Grzegorz Łojewski podziękował komisji za dobrą, owocną współpracę. 

Radni nie wnieśli uwag do złożonych sprawozdań Przewodniczących z prac komisji. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdania Przewodniczących z prac komisji.          

     

5. Ocena stanu dróg po okresie zimy. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że Radni otrzymali sprawozdania, które były 

omawiane na Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa Publicznego.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

Przewodnicząca poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła ocenę stanu dróg po 

okresie zimy. 

6. Dyskusja. 

Nie zgłoszono uwag. 

7. Ocena stanu bezrobocia na terenie powiatu. 

Radni otrzymali materiały. Temat został omówiony na Komisji Edukacji, Zdrowia i 

Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.   

 



Rada Powiatu przyjęła informację na temat oceny stanu bezrobocia na terenie 

Powiatu. 

 

 8. Dyskusja. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu rehabilitacji osób 

niepełnosprawnych: wykorzystanie środków z PFRON w 2023 r. oraz na 2024 

r. 

P. Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali sprawozdania z realizacji zadań z 

zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych. 

Sprawa była omawiana na Komisjach. 

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.   

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu rehabilitacji osób 

niepełnosprawnych: wykorzystanie środków z PFRON w 2023 r. oraz plan na 2024 r. 

 

10. Dyskusja. 

Nie zgłoszono pytań i uwag. 



11. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałaniu bezrobociu i 

aktywizacji lokalnego rynku pracy. 

P. Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali materiały. Sprawa była omawiana 

na komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.   

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania 

bezrobociu i aktywizacji lokalnego rynku pracy. 

12. Dyskusja. 

Nie zgłoszono uwag. 

13. Sprawozdanie z działalności i efektów pracy PCPR w Radziejowie w 2023 r. 

oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

a) Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim za rok 

2023 i I kw. 2024 wraz z wykonaniem potrzeb na 2024 r., 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych . 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca  poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła informację z działalności  

Domu Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim. 

b) Informacja z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Radziejowie za 

rok 2023 wraz z wykonaniem potrzeb na rok 2024 r., 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 



Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła  informację     

z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Radziejowie. 

c) Informacja z działalności Zakładu Aktywności zawodowej w Radziejowie. 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych  

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła informację z 

działalności Zakładu Aktywności Zawodowej w Radziejowie. 

d) Informacja z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi w roku 2023. 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła informację 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi w roku 2023. 

e) Informacja z działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności. 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przyjęła informację 

z działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 

 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023.  



P. Przewodnicząca przekazała, że radni otrzymali potrzebne materiały w tej sprawie. 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Rada Powiatu przyjęła informację o ocenie zasobów pomocy społecznej za rok 

2023. 

15. Sprawozdanie z realizacj i współpracy Powiatu Radziejowskiego     

z organizacjami pozarządowymi za 2023r. 

Sprawa była omawiana na Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych . 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z realizacji współpracy Powiatu 

Radziejowskiego z organizacjami pozarządowymi za 2023 r. 

16. Przerwa 

Przerwa godz. 10.58 

Wznowienie obrad godz. 11.20 

17. Podjęcie uchwał w sprawie:   

a) określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.   

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 



P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Radnym projekt uchwały Nr XLV/338/2024, po 

czym zarządziła głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami – ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/338/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych W 2024 r. 

b) przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Radziejowskiego na 

lata 2024- 2027. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/339/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/339/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Radziejowskiego na lata 

2024- 2027. 

c) Wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu lokalu użytkowego. 

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/340/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  



Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/340/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu lokalu użytkowego. 

d) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Powiatu Radziejowskiego na rzecz gminy Dobre.  

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/341/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/341/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Powiatu Radziejowskiego na rzecz gminy Dobre. 

e) zmiany składu osobowego Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Radziejowie. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że pozytywnie przyjęła informację w sprawie zmiany składu Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Radziejowie.   

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/342/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  



Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (10 głosami –ZA, 2 głosy- 

PRZECIW, 1 głos- WSTRZYMUJĄCY) podjęła uchwałę Nr XLV/342/2024 Rady Powiatu w 

Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Radziejowie. 

f) przyjęcia ,,Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 2024-2026”. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/343/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/343/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

przyjęcia ,,Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 2024-2026”. 

g) rozpatrzenia petycji.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/344/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (13 głosami –ZA, 1 głos- 

PRZECIW) podjęła uchwałę Nr XLV/344/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 

24.04.2024 r. w sprawie rozpatrzenia petycji. 

h) zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego na 2024 r.  

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  



P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/345/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/345/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego na 2024 r.  

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Radziejowskiego na lata 2024-

2028. 

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/346/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami) podjęła uchwałę 

Nr XLV/346/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Radziejowskiego na lata 2024-2028 .    



j) udzielenia dotacji Gminie Miastu Radziejów na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą ,,Wymiana kotła na paliwo stałe w budynku 

administracyjnym przy ul. Kościuszki 20/22 w Radziejowie. 

P. Alicja Wójcik Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że opinia 

Komisji jest pozytywna. 

P. Irena Matuszak Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Leszek Rosół Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

P. Grzegorz Łojewski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

P. Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym projekt uchwały Nr XLV/347/2024, po 

czym zarządziła głosowanie.  

Rada Powiatu w wyniku głosowania jawnego imiennego (14 głosami –ZA) podjęła 

uchwałę Nr XLV/347/2024 Rady Powiatu w Radziejowie z dnia 24.04.2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji Gminie Miastu Radziejów na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

pod nazwą ,,Wymiana kotła na paliwo stałe w budynku administracyjnym przy ul. 

Kościuszki 20/22 w Radziejowie. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych.  

P.  Przewodnicząca poinformowała, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie 

do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je niezwłocznie Staroście. 

Nie złożono interpelacji. 

19. Wolne wnioski. 



 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała o obowiązku złożenia do 30 kwietnia 

oświadczeń majątkowych. 

Podziękowanie i wdzięczność wyrazili radni: G. Łojewski, P. Siutkowski, J. Nocoń, Z. 

Matykiewicz oraz Przewodnicząca Rady Powiatu S. Kubiak ,dziękując wszystkim za owocną 

współpracę w VI kadencji Rady Powiatu. 

Pan Starosta w imieniu swoim i Zarządu podziękował wszystkim radnym za współpracę, 

życząc dalszych sukcesów w życiu zawodowym jak i prywatnym, a radnym, którzy uzyskali 

mandat w kolejnej kadencji życzył dalszej, owocnej współpracy. 

 Na koniec Pani Przewodnicząca rozdała podziękowania wszystkim radnym VI 

kadencji. 

20. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLV 

ostatniej sesji Powiatu Radziejowskiego w VI kadencji.  

Obrady zakończono o 11.58 

 

Protokołowała: 

Daria Kordylak 

 

 


